
 Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.
 Plats/Tid:       Folkan  2024-03-18  kl. 18:30
 Närvarande:   På plats: Östen Hansson, Benny Eckhardt, Mona Holmgren, Erik Wikström, Mattias Albertsson,
Mikael Sundkvist, Nicklas Björngrim, Hans Boman
Agenda:

1. Ordf  Östen, öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. Val av sekreterare. Hans
3. Val av Justerare.   Mattias
4. Godkännande av dagordning. Godkändes.
5. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll. Godkändes.
6. Ekonomi.

a) Saldot är 50.636 kr. Där ingår Länsstyrelsens förskott på 49.500 kr för bygget av småbåtshamn.
Utbyggnaden av båtplatserna är hitintills 66.626 kr utbetalade.
b) Vi har fått in 96 betalande medlemsavgifter, och 23.500 kr. Vi beslutade att skriva en påminnelse på
Facebook-gruppen och att några har ej betalat medlemsavgiften på 250 kr.
c) Driftsbidragen från Skellefteå kommun. Här beslutar vi att Hans Boman får söka bidrag för
Byaföreningen.
d) Nytt räkenskapsår är Kallenderåret.

 7 a. Diskussion och beslut kring eventuella arbeten och projekt
       * Genomförande av projekt:

- Kulturhistoriskt arbetet i Örviken fortsätter. Nu håller vi på med Vandringsleden, vi har ju fått ca
27.000 i bidrag. Vi har 11 skyltar klara till tryck, vi har även gjort en liten folder som ska finnas på
informationstavlan, så man vet var skyltarna finns utefter vandringsleden, när man lämnat
informationstavlan. En ytterligare infotavla ska finnas vid pumphuset vid Båthuset.

- Utbyggnaden av småbåtshamnen fortgår. Grävaren har nu förberett för marinan, genom att gräva och
lägga ut stora stenar och grus. De får nu "vila till sej" under för-våren. Arbetet återtas senare i vår med att
färdigställa allt markarbete och bygga det stora trädäcket.

- Upprustningen av Nyön. En budget är framtagen, och vi har ansökt om 36.000 kr, från Länsstyrelsens
Bygdemedel. Projektet  startade 12 Mars. Projektledare är David Albertsson, Timmerviken. En hel del trasigt
material är bortforslade, och ny eldstad är begärd från och beviljad av Kommunen.

- Vi ingår nu i LONA-Projektet "Upptäck sportfisket i Bottenvikens kust" där har Nicklas Björngrim tagit
på sej Projektledar-rollen. Här är det meningen att en sk nod, ska tas fram i Örviken. Här har vi beskrivit
var vår eventuella Nod kan placeras, och se ut. En punkt är längst ut på Mittiörudden och en på södra sidan
av Remmarudden. Noden bör även bli Funktionsanpassad, så barnvagnar och Rullstolar kan ta sej dit.

-Vi beslutade att stadgarna ändras enligt de två senaste Årsmötena. Att Räkenskapsåret följer kalenderår
och att styrelsen bör bestå av min 4 och max 8 ledamöter.

- Vi beslutade också att web-sidans administratör, Jonathan A. får 1500 kr per år i arbetskostnad.

- Att  vi måste ta fram en arbetsgrupp för Hockeyplanen för kommande år.

 8. Övrig information/aktiviteter

* Taket på vindskyddet på "Kärleksön" har blåst av och bör åtgärdas. Torsdag 21 mars samlas några
 pensionärer och skruvar ihop taket.
* Pimpelfisket blir söndagen 7 April.
* ”Framtidens Örviken”. Hur ingår vi i detta projekt med Kommunen. Östen har kontakten.
* S-föreningen har sedvanlig Familjedag på 6 Juni, informationstidningen, Örvikar'n kommer innan 1 maj.
* Folketshusföreningen arbetar bla. med att ta fram Solcells offert, så att vi kanske får bidrag  för detta i höst.

     9. Övrigt

Nästa Styrelsemöte: Söndag  240519
Årsmöte och Informationsmöte 23 eller 30 maj, se vidare på Websida, FB-gruppen och Anslagstavlorna.

   10.  Avslutning Ordföranden Östen, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet  avslutades.
Vid protokollet Hans Boman


